



Avail Standing Single Bench + Mimeo Task Stool
Avail 单边站立共享台 + Mimeo 工作吧椅

Avail Standing Single Bench • 单边站立共享台

Healthy and Flexible

In order to support a collaborative workplace, Avail Standing Single Bench allows you to choose the most comfortable way to work by changing your posture from sitting to standing throughout the day. A good match of Mimeo Task Stool provides you the flexibility to conduct a stand during focused task, a quick meeting or brainstorming, therefore enhancing efficiency, performance and supporting well-being in the workplace.

健康与灵活

为配合现今协作办公场所的需求，Avail单边站立共享台让您轻松自如地切换站立与高坐姿势，让您以最舒适的状态来处理整天繁琐的工务，从而达至最佳效果。站立共享台使用性灵活，除了可当员工的流动工位使用，还让您进行快速会议或头脑风暴，无论站立或与Mimeo工作吧椅一同使用，Avail单边站立共享台有助您提升高效健康办公的不二之选。



Underneath Storage Space
台底储存空间



Footrest Platform
脚踏平台



Special Designed Metal Cable Cover
and Power Socket
设计独特的金属走线盖与夹桌式电源插座

Convenient Storage Space

With second storage space underneath, you can place your documents or personal items within an arm reach, leaving a clean and neat table surface, allowing you to focus on your work and increase productivity,

便捷的储存空间

Avail 单边站立共享台内置另一存储空间，为方便存放文件或个人物品触手可及，让您保持台面整洁，专注工作，并有助大大提升生产力。

Designed for Dual Use

Keep your most comfortable posture from standing to sitting, with a footrest platform to provide a resting place for your feet but also an extra storage space.

双效设计

从站立或坐下时，Avail 单边站立共享台的脚踏平台都让您双足有歇息的位置，另可作放置储物之用途。

Stay Connected

With the configuration of a simple and coll looking metal cable cover, the Avail Standing Single Bench looks more sophisticated. The space underneath allows the installation of the monitor arm and socket for seamless power connections to support your technology tools such as notebooks and mobile devices.

保持连系

Avail 单边站立共享台台面配置简约而又酷炫的走线盖外形设计，除了使整张共享台变得更生动好看，金属走线空间可供显示器支架和夹桌式电源插座安装，让您全天候连接个人科技物品，例如手提电脑及手机，助您与工作夥伴随时进行紧密的联系。

Material Option 物料选择

Table Surface 桌面颜色



Warm White (MFH)
暖白色



Maple (MFP)
枫木色



Red Maple (MFA)
红枫木



Cherry (MFY)
樱桃木



Black Oak (MFO)
黑橡木

Remark 备注：

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch card or actual product sample.
颜色可能因印刷效果而出现差异，因此以色卡或真实样本为准。

Lamex

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳
Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300

Dongguan 东莞
Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong 香港
Tel: (852) 2828 6888

HNI Singapore 新加坡
Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆
Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区
Tel: (852) 2828 6000

www.lamex.com